
Vad tycker medlemmarna  
om vår förening?

Summering av enkät, april 2020

BRF PONTONJÄRKASERN



Syfte

• Ta reda på hur medlemmarna tycker att föreningen sköts 
– vad som fungerar bra respektive mindre bra – och få in 
förslag på vad som kan göras bättre.


• Bli input till styrelsearbetet under året som kommer för 
den styrelse som väljs på föreningsstämman.


• Fungera som avstämning mot föregående års mätning.



Metod och svarsfrekvens

• 143 pappersenkäter utdelade 5/3


• Affischer uppsatta i trapphusen


• 46 svar = 31,0% svarsfrekvens (-3,6%) 


• 20 svar på pappersenkät 26 svar i webbversionen 


• 22 personer uppgav sina namn 



2020 Förändring 2019 2018

Kommunikation från föreningen/  
styrelsen

8,7 +0,3 8,4 7,9

Hur tycker du att föreningen sköts som 
helhet?

8,5 +0,3 8,2 8,3

Föreningens ekonomi 8,1 -0,1 8,2 7.6

Gården 8,0 +0,2 7,8 7.5

Bredband/TV/telefoni 7,8 -0,5 8,3 7.2

Sophanteringen 7,5 +0,3 7,2 6.4

Vind- eller källarförråd 7,5 -0,3 7,8 7.8

Trapphusen 7,5 +0,1 7,4 7.7

Cykelparkering 7,3 +0,6 6,7 6

Tvättstugorna 7,1 -0,3 7,4 6.9

Föreningslokalen 6,7 -0,6 7,3 7.3

Summering enkät 2020

Fokusprojekt 2019

Fokusprojekt 2019

Fokusprojekt 2019

Fokusprojekt 2019



Åtgärder efter enkät 2018+2019 

• Bytt teknisk fastighetsförvaltare


• Nya torkskåp och upprustning av torkrummet i P20


• Öppet soprum på måndagar 18-19


• Färre tidningskärl på gården


• Tydligare gårdsskyltar om privat område och våra regler


• Infört rökförbud på gården, tagit bort askkoppar och informerar om rökning vid vädringsbalkongerna


• Besiktigat lekstugan och lagat sandlådan


• Fler cykelställ och rensat bort övergivna cyklar


• Pallkrage för gemensam odling


• Tillsatt grupper för trädgård respektive föreningslokal


• Uppdaterat pontonjarkasern.se samt våra anslagstavlor



1. Trapphusen



Vad tycker du om trapphusen?



Har du några konkreta tips på vad 
du tycker bör förbättras?

• Väggar trasiga i trapphus.


• Trapphusen har sprucken färg och är rätt smutsiga på väggar.


• Målning spruckna tak (nr 18).


• Renovering av trapphus.


• Torka av skorna innan man går in i trapphusen.


• Porten tung/besvärlig att få upp efter att koden slutat fungera på kvällen.


• Bättre belysning vid nedgången till tvättstugan, Pontonjärgatan 20. 
Obehagligt att gå ned när ljuset inte tänds.



2. Tvättstugorna



Vad tycker du om tvättstugorna?

+ 1 svar



Har du några konkreta tips på vad 
du tycker bör förbättras?

• Inför ett digitalt tvättsystem á SSSB.


• Digitalt bokningssystem för tvättstuga.


• Likt förra året tycker jag det vore en stor förbättring om tvättstugetiderna skulle gå att 
boka/avboka online.


• Bokning av tvättstuga på internet.


• Uppdatera torkskåpet i Jaktvarvsplan 3 då det fungerar dåligt.


• Som jag skrev i enkäten 2019 behöver torkskåpet bytas i tvättstugan på Jaktvarvsplan 
3, då det fungerar uruselt.


• Tvättstugan i P20 är bättre nu men skulle behöva fler torktumlare för att bli riktigt bra.


• Att det blir torrt i torkrummet, hinns sällan med under en vanlig tvätt-tid (eller ens två 
pass på raken).



Har du några konkreta tips på vad 
du tycker bör förbättras?

• Tvättstugor och torkrum tycks överlag styvmoderligt 
eftersatt år efter år.


• Underhåll/städning av tvättstugan. Tvättmedelsfacken är 
alltid mögliga. Inte hälsosamt… Sopborste o svabb oftast 
väldigt ofräscha.


• Tvättstugornas funktionalitet bra, städningen urdålig.



3. Sophanteringen



Vad tycker du om 
sophanteringen?



• Förenklad hantering av grovsopor.


• Hantering av matavfall!!!


• Om möjligt bör komposthantering införas.


• Saknar sopsortering: kompost/brännbart etc. Bättre tillgång till soprummet.


• Ska sopluckan vara olåst? Om det är inte avsiktligt så bör alla se till att den 
är låst så att endast nyckelinnehavare kan använda vår sopanläggning. Och 
självklart inte lämna sopor på marken.


• Se till att luckan till sopnedkastet ordentligt stängs.


• Att få folk att förstå att man måste skjuta in soppåsen längre ner i 
sopnedkastet.

Har du några konkreta tips på vad 
du tycker bör förbättras?



4. Gården



Vad tycker du om gården?



• Byta lekplatsen mot mer trädgård/möbler, tycker inte det är motiverat att ha kvar en 
lekplats som majoriteten av boende ej använder och när det finns en kommunal 
lekplats bara några meter bort i Pontonjärparken.


• Finns potential att förbättra gården, t ex beläggningen (sprucken asfalt) kunde 
uppgraderas till trevligare material eller åtminstone lagas.


• Gräsmatta på gården.


• Rensa gärna innergården från onödiga växter som verkar som skydd för råttor. 
Särskilt det närmast husgrunden.


• Alla bör hjälpas åt att hålla rent – inte slänga skräp och fimpar.


• Gården, finns projektgrupp för det.


• Föreningens gård en dunkel plats jämfört med stadsmiljön under det mörka halvåret.

Har du några konkreta tips på vad 
du tycker bör förbättras?



• Skylt att ej hundar gör sina behov på gräsmattan, okända 
ägare låter dom sitta där.


• Stänga innergården för att minska passage av obehöriga 
samt kunna satsa mer på en trevligare innergård.


• Avgränsa innegården med grindar och staket.

Har du några konkreta tips på vad 
du tycker bör förbättras?



5. Föreningens 
ekonomi



Vad tycker du om föreningens 
ekonomi?



• Försök åtgärda de höga värmekostnaderna så kanske vi 
kan sänka månadsavgiften.


• Det ligger väldigt mycket pengar hos HSB som vi inte får 
mycket tillbaka för. Ska pengarna användas inom snar 
framtid? Annars borde vi fundera på om vi kan nyttja dem 
på något bättre sätt.


• Avgiften.


• Sänkt avgift.

Har du några konkreta tips på vad 
du tycker bör förbättras?



6. Bredband/TV/
Telefoni



Vad tycker du om  
Bredband/TV/Telefoni?



• Internetuppkopplingen är tidvis bristfällig (”hoppar ur”) vid 
streaming.

Har du några konkreta tips på vad 
du tycker bör förbättras?



7. Cykelparkeringen



Vad tycker du cykelparkeringen?



• Lättåtkomlig cykelparkering inomhus.


• Bättre alternativ för cykelförvaring inomhus.


• Cykelparkering inom utan kostnad.


• Trångt med cyklar och vespor inne på gårdens hörnor. 
Svårt att komma förbi för biltransporter.

Har du några konkreta tips på vad 
du tycker bör förbättras?



8. Vinds- eller 
källarförråd



Vad tycker du om vinds- eller 
källarförråden?

+/- 0 svar



• Rensa gångar vind från kvarlagda saker.


• Håll rent i vindsgångar där folk ibland ställer sina 
kartonger.

Har du några konkreta tips på vad 
du tycker bör förbättras?



9. Föreningslokalen



Vad tycker du om 
föreningslokalen?



• Föreningslokalen är gammal och muggig, bör fräschas upp.


• Föreningslokalen verkar sällan användas. Ta och ombilda den till en hyreslokal eller en 
bostadsrättslokal och få således in mer inkomster till föreningen.


• Jag skulle önska att föreningen möjliggjorde transparens kring hur ofta föreningslokalen 
nyttjas av medlemmarna. Vi borde värdera om en del av lokalerna i anslutning till 
allmänna utrymmen på bv i Jaktvarvsplan-huset kunde göras om till 
övernattningslägenhet avsedd för medlemmarnas gäster (kunde hyras mot rimlig 
kostnad).


• Lokalen bör göras till uthyrningslägenhet.


• Digitalt bokningssystem för föreningslokal.


• Längre bokningstid för föreningslokalen.


• Föreningslokalen, finns projektgrupp för det.

Har du några konkreta tips på vad 
du tycker bör förbättras?



10. Kommunikation 
från föreningen/

styrelsen



Vad tycker du om kommunikationen 
från föreningen/styrelsen?

+ 3 svar



• Styrelsen kan med ännu större tydlighet påtala allas 
ansvar för att hålla ordning.


• Medlemmar kanske borde påminnas om eget ansvar för 
föreningen.


• I nuläget lite svårt att veta vart att vända sig eftersom 
kvartersvärden slutat sin tjänst (synd).


• Meddela via mail när nytt infobrev kommer.

Har du några konkreta tips på vad 
du tycker bör förbättras?



11. Hur tycker du att 
föreningen sköts som 

helhet?



Hur tycker du att föreningen  
sköts som helhet?



Övrigt



Övrigt

• Infoga ett ”vet ej” i svarsalternativen. Exempelvis har man som medlem inte 
förmåga att rangordna alla alternativ mellan 1-10 utan att ha full koll.


• Använd gärna ett annat formulär för enkät – ”vet ej” – alternativ vore bra.


• Vid en eventuell fönsterrenovering vet jag att många hoppas på att utseendet inte 
förändras. De är en del av charmen med att bo i ett funkishus.


• Fönster och fönsterbleck verkar behöva lite kärlek.


• Överklaga avslaget om bygglov mot innergården. Borde kunna driva denna fråga 
vidare utifrån vad vi läst på hemsidan angående avslaget. Sätta upp en ny 
balkonggrupp, kan tänka mig att vara en del av en sådan.


• Bygga balkonger.


• Uppfräschning av balkonger.



Övrigt

• Trist att den stora terrassen mot Pontonjärgatan är helt 
oanvänd.


• Har varit mycket festande på Jaktvarvsplan 3 senaste 
tiden. Vart vänder man sig?


• Någonstans att skaka mattor.


• Möjlighet att korttidshyra.


• Vi önskar att vår inomhustemperatur vore ett par grader 
högre. Nu är den 20-21 grader.



Vad är viktigast för 
dig för att du ska 

trivas och vara nöjd 
med föreningen?





Vad är det absolut 
bästa med vår 

förening?





Tack!


